
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Radni - Sesja 

Protokół nr VIII 

VIII Sesja w dniu 30 maja 2019  

Obrady rozpoczęto 30 maja 2019 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 17:08 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1.Marcin Czerniej 

2. Gerard Depta 

3. Ernest Drazik 

4. Gerard Hanusek 

5. Adrian Juraszek 

6. Radosław Kasprzyk 

7. Elżbieta Kozłowska 

8. Maciej Kriwienok 

9. Adrian Lepiarczyk 

10. Grażyna Tokarska 

11. Mariola Wajda 

12. Roman Wilk 

13. Manfred Wrona 

14. Ilona Wróbel 

15. Henryk Wrzosok 

sołtysi: Norbert Gacka, Gizela Górecka, Adrian Juraszek, Jan Krybus, Przemysław Hawro, 

Marcelina Waśniowska, Wojciech Węglorz, 

przewodniczący zarządów osiedli: Maria Wyszomierska i Jacek Gąska, 

a także: Burmistrz Paweł Macha, Zastępca Burmistrza Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Skarbnik 

Anna Szostak, Sekretarz Dominik Klimanek, Radca Prawny Zbigniew Pławecki, Zofia 

Morgała – Rada Sołecka Rud, Agnieszka Gąsiorkiewicz-Gluck – Rada Sołecka, Marcin 

Wenglorz – Rada Sołecka Rud, Łucjan Węglorz – ZGKiM, Tomasz Kostka – GPWiK, Anna 

Kijek – MOKSiR, Krzysztof Kapusta – MOPS, Krzysztof Kopeć – GOTiP, Aleksander 

Serafin – Kierownik GCZK, Piotr Staroń – Kierownik ref. IB, Anna Mainusz – Kierownik 

ref. ED. 



1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Na podstawie podpisów na liście obecności Przewodniczący stwierdził obecność 15 radnych a 

tym samym prawomocność obrad. Otworzył obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad zmiany  - jako punkt 10.6 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia zmian do porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

wstrzymuję się (1) 

Manfred Wrona 

 

3. Zatwierdzenie protokołu nr VII/2019. 

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu nr VII/2019..  

Wyniki głosowania 

za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

wstrzymuję się (1) 

Adrian Lepiarczyk 

 

 



 

 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

Informację złożył Burmistrz.  Omówił spotkania i wydarzenia, w których brał udział w 

okresie międzysesyjnym.  

Burmistrz powiedział również, że podpisał dokumenty na budowę drogi Cysterskiej i 

Sobieskiego w Rudach. Pomimo wcześniejszych zapowiedzi, że tego nie zrobi, jednak jak 

powiedział, jest to jego dziecko, na którym mu bardzo zależy. Na zadanie zaplanowano kwotę 

200.000 zł na teraz, i kolejny milion zł w późniejszym terminie. 

 

5. Przedłożenie Sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z 

organizacjami pozarządowymi oraz prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2018 

rok. 

Uwag ani dyskusji nie odnotowano. Sprawozdanie było przedmiotem obrad Komisji Oświaty, 

Zdrowia i Pomocy Społecznej. 

 

6. Przedłożenie Analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Kuźnia 

Raciborska za 2018 rok. 

Temat był przedmiotem obrad Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobem Komunalnym 

Gminy i Ochrony Środowiska.  Komisja zwróciła jedynie uwagę na konieczność zmiany 

regulaminu i harmonogramu wywozu odpadów. Uwag ani dyskusji nie odnotowano. 

 

7. Przedłożenie Sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2018 

rok oraz Oceny zasobów pomocy społecznej za 2018 rok. 

Sprawozdanie było przedmiotem obrad Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej. 

Uwag ani dyskusji nie odnotowano. 

 

8. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Kuźnia Raciborska za 2018 rok: 

8.1. Przedstawienie Raportu 

Przewodniczący zapytał, czy radni życzą sobie szczegółowego przedstawienia Raportu. Radni 

odpowiedzieli przecząco. Pytań do Raportu nie zgłoszono. 

 

8.2. debata nad przedstawionym Raportem, 

Przewodniczący poprosił o dyskusję. Zgłoszenia do dyskusji nie odnotowano. 



 

 

8.3. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska 

za 2018 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska za 

2018 rok. 

Wyniki głosowania 

za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

za (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr VIII/79/2019 

 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

 

9.1. Przedstawienie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu, 

Radni zapoznali się w elektroniczną wersją dokumentu. Uwag ani pytań nie odnotowano. 

 

9.2. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej skierowanego do Rady Miejskiej w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok, 

Radni zapoznali się w elektroniczną wersją dokumentu. Uwag ani pytań nie odnotowano. 

 

9.3. Przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej, 

Radni zapoznali się w elektroniczną wersją dokumentu. Uwag ani pytań nie odnotowano. 

 

9.4. Dyskusja. 

Nie odnotowano zgłoszenia do dyskusji. 

 

9. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kuźnia 

Raciborska wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok, 

Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kuźnia 

Raciborska wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok,.  

Wyniki głosowania 

za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

za (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr VIII/80/2019 

 

9.6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia 

Raciborska za 2018 rok 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia 

Raciborska za 2018 rok.  

Wyniki głosowania 

za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

za (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr VIII/81/2019 

 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Omówiła Anna Szostak – Skarbnik Gminy, łącznie z projektem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2019r. 

Głos zabrała Pani Zofia Morgała, członek Rady Sołeckiej Rud. Pani Morgała wypowiedziała 

się w sprawie inwestycji,  jakie planowane są dla miejscowości Rudy. W świetle sytuacji 

związanej z niepotwierdzoną informacją o zamiarze odłączenia się Rud od Gminy Kuźnia 

Raciborska, poprosiła o niepodejmowaniu decyzji o rezygnacji z planowanych robót do czasu 

wypracowania stanowiska w tej sprawie. Przypomniała, że oprócz deklaracji wyborczych 



kandydatów na radnych, nie podjęto żadnych dalszych czynności zmierzających do 

odłączenie Rud, a przynajmniej ani Rada Sołecka ani mieszkańcy o nich nie wiedzą.  O 

chodnik w Kolonii Renerowskiej mieszkańcy proszą od lat. Wymieniła jeszcze inne 

inwestycje, na realizację których mieszkańcy liczą. 

Przewodniczący Rady powiedział, że Rada Miejska jest dokładnie taką samą wiedzą 

opatrzona i trudno podejmować jakiekolwiek decyzje. Poprosił o deklarację dalszych działań 

ze strony Rud, która powinna trafić do Rady najpóźniej do września, żeby zdążyć z procedurą 

co do chodnika na Cysterskiej. 

Pani Morgała zapewniła, że w najbliższych dniach, 12.06 zostanie zwołane posiedzenie Rady 

Sołeckiej, na którym chciano by ten temat omówić, jednak Rada Sołecka nie otrzymała 

potwierdzenia od  inicjatorów pomysłu. 

Burmistrz powiedział, że jeżeli jego obecność na spotkaniu byłaby pomocna i pożądana, to 

chętnie weźmie w nim udział. 

W dalszej części dyskusji głos zabrał radny Manfred Wrona. Poinformował, że na spotkanie 

Rady Sołeckiej grupa 4 radnych z Rud przyjdzie i przedstawi aktualny obraz sytuacji.  Pomysł 

z wyłączeniem Rud z Gminy Kuźnia Raciborska był wynikiem niekorzystnych dla sołectwa 

decyzji finansowych, jak stwierdził radny Wrona, z czym nie zgodził się Burmistrz. Burmistrz 

zapowiedział, że oczekuje deklaracji co do dalszego funkcjonowania sołectwa, co skutkować 

będzie podjęciem właściwych decyzji finansowych ze strony Gminy pod kątem solidarności i 

współodpowiedzialności za wspólny budżet. 

Grażyna Tokarska – przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że komisja 

zaopiniowała projekt zmian w WPF pozytywnie za wyjątkiem zadania pn: projekt budowy 

chodnika w ciągu grogi wojewódzkiej nr 919 ul. Kolonia Renerowska w miejscowości Rudy. 

W tym miejscu złożyła w imieniu Komisji wniosek o zmianę zadania na „projekt budowy 

chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 425 w miejscowości Ruda Kozielska”.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany zadania ujętego w projekcie zmiany przedsięwzięcia WPF - z projekt budowy 

chodnika w Rudach przy DW 919 na, projekt budowy chodnika w Rudzie Kozielskiej w ciągu 

drogi DW425.  

Wyniki głosowania 

jestem za: 11, jestem przeciw: 4, wstrzymuję się od głosowania: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

jestem za (11) 



Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Ilona 

Wróbel 

jestem przeciw (4) 

Adrian Lepiarczyk, Roman Wilk, Manfred Wrona, Henryk Wrzosok 

Ogłoszono przerwę. 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący kolejno poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany WPF oraz zmian w budżecie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, wersja III, po 

zmianach.  

Wyniki głosowania 

jestem za: 11, jestem przeciw: 0, wstrzymuję się od głosowania: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

jestem za (11) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Ilona 

Wróbel 

wstrzymuję się od głosowania (4) 

Adrian Lepiarczyk, Roman Wilk, Manfred Wrona, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr VIII/82/2019 

Adrian Lepiarczyk: jak później będzie można tą sytuację odkręcić i zabrać Rudzie Kozielskiej 

ten chodnik? 

Radosław Kasprzyk: nie będziemy nic zabierać, będziemy robić kolejny projekt. 

 

10. 2. zmian w budżecie gminy 

Głosowano w sprawie: 

e projekt uchwały zmiany w budżecie gminy - wersja II z 29.05.2019.  

Wyniki głosowania 

za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

za (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 



Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr VIII/83/2019 

 

10. 3. zmiany uchwały Nr VII/68/2019 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 25 

kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr VII/68/2019 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 25 kwietnia 

2019 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej.  

 

Wyniki głosowania 

za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 Adrian Juraszek 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Radosław Kasprzyk, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNY (1) 

Adrian Juraszek 

Uchwała nr VIII/84/2019 

Sesję opuścił radny Adrian Juraszek. Od tego momentu Rada obraduje w składzie 14 

osobowym. 

 

10.4. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych 

przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt w wersji z autopoprawką Burmistrza 

pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr V/59/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze 

użyteczności publicznej,.  



Wyniki głosowania 

za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Radosław Kasprzyk, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Juraszek 

Uchwała nr VIII/85/2019 

 

10. 5. powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych 

Kandydaci zgłoszeni przez Przewodniczącego Rady: Elżbieta Kozłowska, Ilona Wróbel, 

Ernest Drazik. Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Zespole.  

Przerwa techniczna na uzupełnienie nazwisk w projekcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych.  

Wyniki głosowania 

za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Radosław Kasprzyk, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Juraszek 

Uchwała nr VIII/86/2019 

 

10.6. zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Kuźnia Raciborska 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasoby gminy Kuźnia Raciborska.  



Wyniki głosowania 

za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Radosław Kasprzyk, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Juraszek 

Uchwała nr VIII/87/2019 

 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w zakresie spraw bieżących. 

Przewodniczący przytoczył pisma, jakie wpłynęły do Rady w okresie międzysesyjnym.  Co to 

pism: 

- wniosek Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Budziska – przekazać do Burmistrza celem 

wskazania kierunku działania, 

- wniosek LKS Ruda Kozielska – zgodnie z interpretacją Radcy Prawnego, w pierwszej 

kolejności czynności należą do organu wykonawczego, czyli Burmistrza. 

 

12. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący podziękował wszystkim za udział i 

zamknął VIII sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

 

Radosław Kasprzyk 

  

 

Przygotował(a): Ilona Burgieł 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


